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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia, Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego 

Protokół nr LVI/2023 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego  

wraz z Komisją  Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

 

Posiedzenie w dniu 25 maja 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 25 maja 2023 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:01 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia.   

Obecni:           

1. Rafał Bolibrzuch 

2. Ryszard Czeczel 

3. Marcin Domino 

4. Alicja Isalska 

5. Ludmiła Lisowska 

6. Urszula Rzepiela 

7. Jacek Urbański 

8. Arkadiusz Zaczyński 

9. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego.             

Obecni: 

1. Alicja Isalska 

2. Marcin Krasoń 

3. Ludmiła Lisowska 

4. Stanisław Mięczakowski 

5. Jacek Urbański 

6. Arkadiusz Zaczyński 

7. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1/ 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji Spraw obywatelskich i 

Porządku Publicznego – Jacek Urbański, Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i 

Zdrowia Ludmiła Lisowska. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak Wiceburmistrz Prudnika 

Jarosław Szóstka, Skarbnik Gminy Wioleta Zator, Naczelnik Wydziału Mienia Gminy i 

Gospodarki Przestrzennej Dorota Szmulik, dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy Radosław 

Nosidlak. 

 

 



2 

 

b) Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w miesiącu kwietniu 

Przewodnicząca  Komisji Ludmiła Lisowska poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z 

posiedzenia  Komisji Oświaty Kultury, Sportu i Zdrowia w miesiącu kwietniu:  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w miesiącu kwietniu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Alicja Isalska, Urszula Rzepiela 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty. 

 

Przewodniczący Komisji Jacek Urbański poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z 

posiedzenia  Komisji Spraw Obywatelskich  Porządku Publicznego w miesiącu kwietniu:  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w miesiącu kwietniu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty. 

 

2. Stan bezrobocia na terenie Gminy Prudnik, analiza lokalnego rynku pracy (druk nr 

1332) 

Informacje zawarte w druku omówił dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy Radosław 

Nosidlak.  

Radna Zofia Zeprzałka - Krzemień oznajmiła, że czytając sprawozdanie zainteresował ją 

wiek produkcyjny oraz spadek ilości takich osób w Prudniku. Zapytała czy jest wiedza ile 

osób które opuściło Prudnik w ostatnim czasie było w wieku produkcyjnym? Radna 

zauważyła, że w Prudniku jest 2580 podmiotów gospodarczych, w ubiegłym roku powstało 

155 nowych podmiotów, natomiast 115 ostało wyrejestrowanych. Radna stwierdziła, że 

Sprawa unijnych dotacji robi dużo szkody, gdyż nie spływają one w terminie. Są na pewno 

tez inne powody wyrejestrowania działalności. Zapytała czy może uzyskać dodatkowe 

informacje. Radna poruszyła temat bezrobocia.  Zapytała z czego wynika bezrobotność osób z 

wyższym wykształceniem? Czy nie godzą się oni na warunki jakie są proponowane, czy np. 

się dokształcają? Zapytała również w jakich zawodach odnaleźli się mieszkańcy Ukrainy, 

którzy przybyli do Prudnika po wybuchu wojny? Radna wyraziła również refleksję: z jednej 

strony powstają duże miejsca handlowe, co może cieszyć, jednak radna wolałaby, aby 

powstawały miejsca pracy.  

Dyrektor Radosław Nosidlak odniósł się  do pytań radnej. Oznajmił, ze spadek wynika z 

przeprowadzonego  Narodowego Spisu Powszechnego. Chodzi tu i liczbę mieszkańców 

aktywnych zawodowo do liczby osób pracujących. Część tych osób w wieku produkcyjnym 

wyjeżdża do większych aglomeracji.  W kwestii podmiotów gospodarczych i dotacji unijnych 
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– ze 155 nowych podmiotów gospodarczych - 37 podmiotów powstało dzięki działaniom 

Powiatowego Urzędu Pracy i udzielonych dotacji na uruchomieni działalności gospodarczej. 

Odnośnie cudzoziemców Radosław Nosidlak poinformował, że w zeszłym rok po wybuchu 

wojny na Ukrainie przez rejestry PUP przewinęło się 165 cudzoziemców. PUP Prudnik był 

pierwszym organizującym kursy w języku polskim dla obywateli Ukrainy. Skorzystało z 

niego 38 osób. W chwili obecnej zarejestrowanych jest 21 cudzoziemców, jednak tu jest 

rotacja.  Jeśli chodzi o wykonywane przez cudzoziemców zawody - Pracodawcy mają 

obowiązek poinformować PUP w terminie 14 dni od momentu zatrudnienia cudzoziemca o 

powierzeniu pracy. Zawody są różne, raczej proste, brak znajomości języka jest jednak 

czynnikiem hamulcowym i stanowi spora barierę.  

Przewodniczący Komisji Jacek Urbański zauważył, że w informacji podane jest, że na 

koniec kwietnia zarejestrowanych jest1545, natomiast uprawnionych do zasiłku tylko 172 

osoby. Jest to potężna różnica. Poprosił, aby powiedzieć czy różnica ta wynika tylko z tego, 

że  gro osób rejestruje się tylko z tego powodu, aby mieć dostęp do opieki zdrowotnej?  

Dyrektor Radosław Nosidlak  odpowiedział, że opieka zdrowotna jest zdecydowanym 

powodem zarejestrowania osób długotrwale bezrobotnych. 

Przewodnicząca Komisji Ludmiła Lisowska stwierdziła, że działalność Powiatowego 

Urzędu Pracy rada śledzi od wielu lat. Oferta stale się zmienia i dostosowuje do aktualnych 

potrzeb rynkowych. 

Po zakończonej dyskusji przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie informacji na temat Stanu bezrobocia na terenie Gminy Prudnik, analiza lokalnego 

rynku pracy (druk nr 1332) kolejno przez: 

 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Alicja Isalska, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

3. Zaopiniowanie sprawozdań z realizacji programów uchwalonych przez Radę Miejską, w 

tym sprawozdania z realizacji Programu współpracy Gminy Prudnik z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 

rok 2022 (druk nr 1333) 

Radna Zofia Zeprzałka - Krzemień oznajmiła, że w poprzednich latach dużo rozmawiało 

sie o usuwaniu azbestu. Zapytała jakie jest tempo usuwania azbestu wg. oceny Burmistrza?  

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak oznajmił, że są przyjęte terminy, jednak tempo 
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wynika z zaangażowania mieszkańców. Na mapie województwa jesteśmy jedną z najlepiej 

działających gmin, które zutylizowało dość spora liczbę azbestu.  

Radna Zofia Zeprzałka - Krzemień poruszyła temat schroniska dla bezdomnych zwierząt w 

Konradowej. Zapytała czy nie należałoby tam pojechać bez zapowiedzi? Stwierdziła, że może 

taka kontrola byłaby wskazana?  

Burmistrz oznajmił, że jeśli radni chcą skontrolować takie schronisko, to nie ma problemu. 

Można określić termin i pojechać odwiedzić i zobaczyć jak sprawa wygląda.  

Przewodnicząca Komisji Ludmiła Lisowska zauważyła, że w sprawozdaniu jest wzmianka, 

że zapewniona jest opieka całodobowa w momencie wypadku ze zwierzęciem. Zapytała skąd 

wiadomo do kogo się zwrócić?  

Burmistrz poinformował, że jest telefon alarmowy i dysponent decyduje co dalej z takim 

zwierzęciem zrobić  

Przewodnicząca Ludmiła Lisowska poruszyła temat niebieskich kart oraz działalności 

Gminnej Komisji alkoholowej. Oznajmił, ze praca komisji jest bardzo widoczna i 

wszechstronna.  

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka opowiedział o działalności Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Dodał, że w najbliższym czasie Komisja ta 

przejdzie w struktury Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Przewodnicząca Ludmiła Lisowska zapytała czy wszystkie wypisane świetlice 

środowiskowe działają? 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka Oznajmił, że świetlice ruszą w większą parę w momencie, 

kiedy zostaną przekazane środki z gminy na ich cel.  

Przewodnicząca Ludmiła Lisowska podziękowała za planowane półkolonie. 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka potwierdził, że półkolonie będą, trwa poszukiwanie 

wychowawców. Jeżeli nie znajdzie się odpowiednia ilość wówczas liczba turnusów będzie  

mniejsza niż się zakłada.  

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie druku nr 1333 zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie sprawozdań z realizacji programów uchwalonych przez Radę Miejską, w tym 

sprawozdania z realizacji Programu współpracy Gminy Prudnik z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 

rok 2022 (druk nr 1333) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 
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Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady LXXIX Sesji Rady Miejskiej w 

Prudniku:  

1) Gospodarka finansowa: 

Projekty uchwał z zakresu gospodarki finansowej omówiła  Skarbnik Wioleta Zator.  

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok 

(druk nr 1334) 

Przewodniczący Jacek Urbański zapytał o zwiększenia dochodów realizowanych przez 

Agencję Sportu i Promocji w Prudniku w dziale 926: 

1) w § 0830 o kwotę 100.000,00zł z wpływów z usług głównie dotyczących basenu. 

Skarbnik Wioleta Zator -odpowiedziała, że wykonane zostały wyższe wpływy z usług niż 

zostały zaplanowane.  

Burmistrz dodał, że plan był mniejszy, ponieważ Covid pokazał, że wpływy są dużo niższe, 

jednak okazało się, że z różnych wynajmów. 

Przewodniczący Jacek Urbański odniósł się do pkt. 6 uzasadnienia: W związku z 

rozstrzygnięciem przetargu na realizację zadania pn. „Modernizacja zespołu miejskich 

obiektów sportowych położonych przy ul. Kolejowej w Prudniku” i realizacją zadania w latach 

2023-2025 dokonuje się zmniejszenia dochodów z Rządowego Funduszu Polskiego Ładu w 

dziale 926 w § 6370 o kwotę 9.000.000,00zł. Jednocześnie dokonuje się zmniejszenia 

wydatków majątkowych na 2023 rok w dziale 926 rozdziale 92601 o kwotę 9.480.000,00 zł.  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak omówił plany związane z modernizacją stadionu. Oznajmił też, 

że złożył wniosek do Ministerstwa Sportu o dofinansowanie tego stadionu. Ponadto 

analizowane różnego rodzaju rozwiązania. Wspomniał tu o kredytach, które czasem sa 

koniecznością, jednak od dłuższego czasu rozpatrywana jest możliwość wypuszczenia obligacji 

miejskich.  

Przewodniczący Jacek Urbański zapytał czy dworzec administrowany jest przez ZU? Na 

odpowiedź, że nie, zapytał czy nie byłoby korzystniej gdyby zarządzaniem zajął się ZUK? 

Burmistrz odpowiedział, że po wykonanej analizie okazuje się, że nie.  

Przewodniczący Jacek Urbański  zapytał o pkt. 8 uzasadnienia Dokonuje się zwiększenia 

wydatków bieżących w dziale 700 rozdziale 70007 o kwotę 60.000,00zł na zarządzanie 

nieruchomościami gminnymi związane z lokalami mieszkalnymi nabytymi w drodze spadku. 

Zapytał czy jest to podobna sytuacja jaka miała miejsce jakiś czas temu, że lokal należący już 

do gminy przez dłuższy czas stoi pusty, bo formalności nie pozwalają na to, aby go sprzedać 

lub wynająć.  

Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik oznajmiła, ze w ostatnich miesiącach 

gmina otrzymała 3 spadki. Trzeba zapłacić bieżące uregulowania plus zobowiązania, które 

gmina przejęła od spadkodawcy. Do czasu do kiedy nie zostanie wykreślona hipoteka na 

lokalu gmina pozostaje w posiadaniu. Naczelnik zapewniła, że pracuje nad tym, aby jak 

najszybciej przygotować lokal do zbycia.  

Przewodniczący Jacek Urbański  zapytał o zwiększenie wydatków bieżących na działalność 

Agencji Sportu i Promocji w Prudniku m.in. na organizację imprez sportowych: 

2) w dziale 926 rozdziale 92601 o kwotę 300.000,00zł - na zakup energii – skąd wynika ta 

kwota? 

Skarbnik Wioleta Zator wyjaśniła, że gmina miała podpisaną umowę za prąd na pół roku. 

Obecnie zwiększył się vat, ASIP zawnioskował o zwiększenie środków na wydatki, które nie 

zostały ujęte w założeniach z 2022 roku. 

Kolejny temat poruszony przez radnego Jacka  Urbańskiego to zwiększenie wydatków w 

dziale 852 w rozdziale: 

1) 85202 o kwotę 500.000,00zł na opłaty za pobyt pensjonariuszy w DPS,  
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Burmistrz oznajmia, że tak znacząco wzrosły koszty. W zeszłym roku koszt jednej osoby 

wynosił około 4 500 zł, aktualnie około 5 500 zł.  

Przewodniczący Jacek Urbański zapytał o pkt. 17 uzasadnienia: Dokonuje się zwiększenia 

wydatków w dziale 900 rozdziale 90015 o kwotę 405.000,00zł na energię oraz montaż 

stacjonarnego urządzenia rejestrującego prędkość w ciągu DK 41. Zapytał czy radar ten jest 

konieczny? 

Burmistrz oznajmił, że do GDDKiA wpłynęło kilka wniosków z gminy o przebudowę 

skrzyżowania na obwodnicy. GDDKiA nie chce budować tam ronda, a jedynym 

rozwiązaniem poprawiającym bezpieczeństwo jest montaż w tym miejscu radaru.  

Przewodniczący Jacek Urbański poprosił o doprecyzowanie zwiększenia dotacji dla 

Prudnickiego Ośrodka Kultury i Biblioteki Publicznej w dziale 921 rozdziale 92109 o kwotę 

310.000,00zł głównie na organizację imprez, m.in. Dni Prudnika, XVI Jazz  Prudnik Festiwal. 

Poprosił o pisemną informacją dotyczącą kosztów poszczególnych imprez z podziałem na ich 

rodzaj.  

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok 

(druk nr 1334) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Ludmiła Lisowska, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alicja Isalska, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Ludmiła Lisowska, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alicja Isalska, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023 - 2026 (druk nr 1335) 

Radni dyskusji nie pojęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod glosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023 - 2026 (druk nr 1335) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 
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ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Ludmiła Lisowska, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alicja Isalska, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela 

 

Komisję spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Ludmiła Lisowska, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alicja Isalska, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

2) Gospodarowanie mieniem: 

Projekty z zakresu gospodarowania mieniem oswoiła Naczelnik Wydziału Mienia Gminy 

Dorota Szmulik: 

a-m) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1336-

1348) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli  

Głosowanie blokiem druki 1336-1348: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1336-1348) 

kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 
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n-o) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1349-

1350) 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1349-1350) 

kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Rafał Bolibrzuch 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

p) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1351) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1351) 

kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-
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Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

r) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1352) 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1352) 

kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

s) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki na 

nieruchomości stanowiące własność Gminy Prudnik (druk nr 1353) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki na 

nieruchomości stanowiące własność Gminy Prudnik (druk nr 1353) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 
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Alicja Isalska, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

3) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu zmian Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1354) 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu zmian Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1354) 

kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego:  

 Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

5. Sprawy bieżące komisji, zamknięcie porządku obrad. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie zakończono. 

 

 Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego 

Jacek Urbański 

 

 

  

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


